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Närvarande 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) 

Ledamöterna Yvonne Fernell Ingelström (M) 

    Dennis Wedin (M) 

    Benjamin Dousa (M) 

    Kristian Ljungblad (C) 

    Karin Gustafsson (S) 

    Tara Twana (S) 

Karin Rågsjö (V) 

    Awad Hersi (MP) 

Tjänstg. ers. Arslan Bicen (M)  

    Eva Solberg (M) 

Jan Jönsson (FP) 

    Derya Uzel (MP) 

Ersättarna  Erika Wing (M) 

    Harald Eriksson (M) 

    Pedro Bentancour Garin (S) 

    Daniel Harc (S) 

    Magnus Runsten (MP) 

 

Förhinder hade anmälts av ledamöterna Christina Elffors-Sjödin (M) och 

Gulan Avci (FP) samt ersättarna Tina Ghasemi (M), Carolina Rosén (FP), 

Mia Päärni (S) samt Daniel Söderberg Talebi (V). 

 

Föredragande vid sammanträdet var tf förvaltningschef Thomas 

Lundberg. Närvarande tjänstemän i övrigt var Karin Eriksson-Bech, 

Christina Wattjersson, Bengt Jönsson, Leif Styfberg, Johnny Ridemar och 

Elisabeth Ryde. Närvarade gjorde även borgarrådssekreterare Viktoria 

Tryggvadottir. 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) och Yvonne Fernell Ingelström 

(M) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras fredagen den 24 oktober 2014. 

 

§ 3 

Yttrande över remissen Motion (2014:9) om stadens skyldighet 

att leva upp till rättigheterna som gäller i finskt 

förvaltningsområde 

AMN 2014-0223-01.06. 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden hänvisar till 

arbetsmarknadsnämndens tjänsteutlåtande som sitt yttrande 

över remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

En motion från Ann-Margarethe Livh (V) har inkommit till 

kommunstyrelsen angående Stockholms stads skyldigheter att leva 

upp till de rättigheter som gäller i finskt förvaltningsområde. 

Motionen berör också stadens skyldigheter gentemot de fyra övriga 

nationella minoriteterna, judar, romer, samer och tornedalingar. 

Arbetsmarknadsnämnden har fått motionen på remiss.  

I sitt svar redogör arbetsmarknadsförvaltningen för hur ansvaret för 

minoritetsfrågorna ser ut i staden. Varje nämnd har ett ansvar för att 

se till att minoritetslagen efterlevs och att inom sitt 

verksamhetsområde vidta åtgärder för att uppfylla lagens 

intentioner. Detta slås fast i Nationella minoriteter och 

minoritetsspråk – åtgärdsplan för Stockholms stad som antogs av 

kommunfullmäktige 2010.  

Arbetsmarknadsförvaltningen menar att delar av det som Livh 

framför i sina yrkanden finns omnämnda i åtgärdsplanen. En del har 
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genomförts medan annat återstår. Utifrån den insyn förvaltningen 

har i stadens arbete konstateras att åtgärdsplanens genomslag i 

förvaltningarnas arbete varierar.  

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 september 2014. 

Förslag till beslut 

Ledamoten Yvonne Fernell Ingelström m.fl. (M), ledamoten Jan 

Jönsson (FP) samt ledamoten Kristian Ljungblad (C) föreslog att 

nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Awad Hersi m.fl. 

(MP) samt ledamoten Karin Rågsjö (V) framlade ett annat förslag 

till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ledamoten Yvonne 

Fernell Ingelström m.fl. (M), ledamoten Jan Jönsson (FP) samt 

ledamoten Kristian Ljungblad (C) förslag till beslut. 

Reservation 

Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Awad Hersi m.fl. 

(MP) samt ledamoten Karin Rågsjö (V) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

 

1. Att överlämna ärendet utan eget ställningstagande. 

 

§ 4 

Yttrande över remissen Revidering av resursfördelningssystem 

för vuxenutbildning 

AMN 2014-0239-01.06 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att som svar på remissen 

hänvisa till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet ”Revidering av 

resursfördelningssystem för vuxenutbildning” till 

arbetsmarknadsnämnden för yttrande.  
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Vuxenutbildningen är anslagsfinansierad och år 2014 fick 

arbetsmarknadsnämnden 261,5 mnkr i anslag. Om tilldelade 

resurser inte räcker till att alla sökande kan få en studieplats görs ett 

urval där den som har lägst utbildning har företräde.  

Undantag är de som ska läsa på grundläggande nivå och de som har 

en examen från ett yrkesprogram men saknar grundläggande 

behörighet till högskola. Dessa har enligt skollagen rätt att få läsa 

inom vuxenutbildningen 

Arbetsmarknadsnämnden har för 2014 avsatt medel utifrån stadens 

budget motsvarande 1 000 heltidsstuderande inom den 

grundläggande vuxenutbildningen (för de som har rätt att studera), 

och 4 100 heltidsstuderande inom den gymnasiala delen (varav 

vissa har rätt att studera). 

Vuxenutbildningen saknar i dagsläget schablonsystem vilket 

utbildning i svenska för invandrare (sfi), gymnasieskola och 

grundskola har. Detta innebär att anslaget för vuxenutbildning inte 

påverkas av efterfrågan. Detta riskerar medföra problem framförallt 

utifrån den delen av vuxenutbildningen som staden enligt lag ska 

tillhandahålla då efterfrågan förändras. Därför föreslås att en 

schablon på 48 747 kr per helårsstuderande inrättas för 

grundläggande nivå. Avläsning av prestationer ska ske månatligen. 

Förvaltningen ser positivt på förslaget att delar av 

vuxenutbildningen skulle få en prestationsbaserad resursfördelning. 

Förvaltningen konstaterar dock att det även finns tillfällen då 

studier på den gymnasiala vuxenutbildningen kan vara en rättighet 

enligt lagens mening. Även denna del av verksamheten borde 

omfattas av en prestationsbaserad ersättning. Förvaltningen delar 

uppfattningen att avläsningen bör ske månatligen så att korrekt 

ersättning utgår till nämnden. Men i dagsläget konstateras att 

systemstöd för detta saknas då elevsystemet EMMA ännu inte 

utvecklats för att kunna ge den informationen. Hur avläsningen ska 

ske måste lösas innan en prestationsbaserad resursfördelning kan 

införas. I detta sammanhang vill förvaltningen också framhålla att 

även sfi:s resurstilldelning bör ske efter månatliga avläsningar. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

11 september 2014. 

Förslag till beslut 

Ledamoten Yvonne Fernell Ingelström m.fl. (M), ledamoten Jan 

Jönsson (FP) samt ledamoten Kristian Ljungblad (C) föreslog att 

nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Awad Hersi m.fl. 

(MP) samt ledamoten Karin Rågsjö (V) framlade ett annat förslag 

till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt detta 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen till beslut mot varandra. 

Nämnden beslutade utan omröstning enligt ledamoten Yvonne 

Fernell Ingelström m.fl. (M), ledamoten Jan Jönsson (FP) samt 

ledamoten Kristian Ljungblad (C) förslag till beslut. 

Reservation 

Ordförande Emilia Bjuggren m.fl. (S), ledamoten Awad Hersi m.fl. 

(MP) samt ledamoten Karin Rågsjö (V) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för sitt eget förslag enligt följande. 

 

1. Att överlämna ärendet utan eget ställningstagande. 

 

 

§ 5 

Upphandling av utbildning i svenska för invandrare och 

kommunal vuxenutbildning 

AMN 2014-0271-01.01 

 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att godkänna 

förvaltningens förslag till förfrågningsunderlag och i övrigt 

detta tjänsteutlåtande. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att uppdra till 

förvaltningen att begära in anbud från externa anordnare av 

utbildning i svenska för invandrare och kommunal 

vuxenutbildning, genomföra upphandlingen samt ta fram ett 

beslutsunderlag. 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att uppdra till 

arbetsmarknadsdirektören att fatta tilldelningsbeslut samt 

teckna avtal med externa anordnare. 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Nuvarande tjänstekoncessionsavtal inom både utbildning i svenska 

för invandrare och kommunal vuxenutbildning löper ut 2015-06-30 

varför upphandling behöver genomföras för ny avtalsperiod. 

Aktuell upphandling genomförs som förenklat förfarande i enlighet 

med lagen (2007:1091) om offentlig upphandling. Upphandlingen 
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omfattar två skolformer inom vuxenutbildningen, dels utbildning i 

svenska för invandrare, sfi, och dels kommunal vuxenutbildning, 

komvux. Upphandlingen är indelad i åtta anbudsområden där 

anbudsgivare välkomnas att lägga anbud på ett eller flera områden. 

Fyra anbudsområden omfattar sfi och tre anbudsområden omfattar 

komvux. Det åttonde området avser en kombination av sfi och 

komvux. Avtal kommer att tecknas med de utbildningsanordnare 

som uppnår högst kvalitet utifrån den fasta ersättning som utgår. 

Avtal kommer att tecknas med en till fyra utbildningsanordnare per 

anbudsområde.  

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

14 oktober 2014. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§ 6 

Inriktningsbeslut om att ingå i finansiell samordning i 

Stockholm 

AMN 2014-0197-01.05 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutar att för egen del godkänna 

inriktningen för inrättande av samordningsförbund med 

finansiell samordning i Stockholms stad, i enlighet med vad 

som redovisas i detta ärende. 

2. Arbetsmarknadsnämnden föreslår att kommunstyrelsen 

förslår kommunfullmäktige besluta att godkänna föreslagen 

inriktning för inrättandet av samordningsförbund i 

Stockholm. 

3. Arbetsmarknadsnämnden föreslår att om 

kommunfullmäktige godkänner inriktningen, ges 

arbetsmarknadsdirektören och socialdirektören gemensamt i 

uppdrag att återkomma med förslag till avsiktsförklaring, 

förbundsordning, organisation och finansiering av 

samordningsförbund.  

 

Ärendet 

Stockholms stad har från Försäkringskassan fått en förfrågan om att 

bilda samordningsförbund med finansiell samordning, s.k. 

FINSAM-samverkan. Försäkringskassan, Arbetsförmedlingen och 
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Stockholms läns landsting är överens om att det finns behov av 

finansiell samordning inom Stockholms stad och avvaktar stadens 

beslut i frågan. 

Arbetsmarknadsförvaltningen har genomfört en förstudie, för att 

undersöka förutsättningar för och behov av att ingå ett samarbete 

med parterna enligt modellen finansiell samordning i Stockholm.  

Utredningen har genomförts med finansiering från 

Järvalyftet/Söderortsvisionen och i samverkan med 

socialförvaltningen. 

Under förstudien har dialoger förts med chefer inom alla 

stadsdelsförvaltningar, enheten för hemlösa och Jobbtorg 

Stockholm. Resultaten av dialogerna visar en entydigt positiv 

inställning till finansiell samordning i Stockholm.  Berörda 

verksamheter inom staden anser att det finns ett stort behov av att 

vidareutveckla och effektivisera samverkansformerna mellan 

parterna. Individen kan genom en mer utvecklad samverkan 

erbjudas individuellt anpassat, samordnat stöd utifrån helhetssyn 

och i högre grad uppnå egen försörjning.  

Andelen personer som står längre från arbetsmarknaden ökar såväl 

inom stadsdelsförvaltningarnas försörjningsstödsenheter som på 

Jobbtorg Stockholm. Det finns därför ett ökat behov av 

samordnade, rehabiliterande insatser och behov av ännu närmare 

samverkan mellan Jobbtorg Stockholm, stadsdelsförvaltningar, 

Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan och landstinget.   

Arbetsmarknadsförvaltningen anser att den finansiella 

samordningen genom samordningsförbund kan ge en möjlighet för 

alla parter att delta i och bygga mer strukturerade, hållbara 

samverkansformer och metoder kring individer som har behov av 

samordnade, rehabiliterande insatser.  

Med hänsyn till förberedelsetider hos samtliga samverkande 

parterna kan samordningsförbundet/ -förbunden starta upp sin 

verksamhet tidigast i januari 2016. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

10 oktober 2014. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 7 

Månadsrapport för september 2014 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

 

§ 8 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 22 september 

2014, justerat den 24 september 2014. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

15 oktober 2014. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation med följande 

dnr 2014-0250, 2014-0270, 2014-0028, 2013-0345,  2014-

0207, 2014-0175, 2014-0268. 

d) Till nämnden inkomna handlingar till och med den  10 

oktober  2014. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 16 oktober 2014 

justerat den 17 oktober 2014. 

 

§ 9 

Nämndens frågor 

Inga frågor från nämnden anmäldes. 

 

§ 10 

Förvaltningsinformation 

Tillförordnad förvaltningschef Thomas Lundberg lämnade följande 

information. 

- Förvaltningen deltar den 24 oktober i ett samverkansmöte 

mellan alla jobbtorgschefer och arbetsförmedlingschefer. 

Samverkansmötet genomförs inför kommande revidering av 

samverkansöverenskommelserna. 

______________________ 


